
Møtereferat
Møtet gjaldt Koordinerende samarbeidsutvalg

Dato 15.02.24

Tidsrom 20.00-21.00

Sted Granåsen

Til stede Helle Stølan Kristoffersen - foreldrerepresentant Brannhaugen
Susanne Væraas-Eriksen - foreldrerepresentant Granåsen
Kristin Lebesby - foreldrerepresentant Kolsås
Vibeke Vollelv Holck - ansatterepresentant Granåsen
Marianne Langolf Husby - ansatterepresentant Brannhaugen
Bente Bleivik - ansatterepresentant Kolsås
Thina Johnsen Eid - avdelingsleder
Brit Vethe - avdelingsleder
Anna-Ingeborg Hegerberg - enhetsleder

Forfall

Referent Brit Vethe

Kopi til

Sak 1

Kort gjennomgang av sakene på de husvise møtene.

Sak 2

Koordinering av saker som berører alle hus:

● Åpningstid

Barnehagen har i dag åpningstid fra 07.00-16.45. Vi har erfart over tid at barnehagetilbudet fra
16.30-16.45 i liten grad benyttes. Å redusere åpningstidenmed 15min vil være et tiltak for å
styrke bemanning i kjernetiden i barnehagen, og det vil komme alle barna til gode. Vi får også et
større handlingsrom i barnehagehverdagen som kan bidra til å redusere arbeidsbelastningen
hos ansatte.

Innspill i møtet:

Det er forståelse for behovet for å endre åpningstiden

Enhetsleder tar saken videre med Trondheim kommune



● Økonomi

Enheten har med en liten pluss over i 2024, det er veldig bra! Det gir oss mulighet til å foreta
nødvendige innkjøp, som blant annet nye stoler til Kolsås og Nordlys.

Enheten er heldig som er en LUBA barnehage. Det gir kompetanseheving i personalgruppen, tett
samarbeid med DMMH i utviklingen av barnehagelærerutdanningen, og det følger også noen
midler med.

● Hovedvedlikehold

Enheten har hovedvedlikehold i år.

Gjennomgang av vedlikeholdsplanen. Husene er vurdert til å være i god teknisk stand, det er
ingen store oppgaver som skal utføres. Men noe arbeid blir det på alle husene. Barnehagen
sender informasjon til den aktuelle barnehagen ved oppstart av arbeid.

Sak 4

Eventuelt

Det er ønske om barnehagefotografering. Barnehagen har tidligere argumentert for ikke å
gjennomføre dette. Viser til tidligere referat Brannhaugen 10.11.2022 Møtereferat
samarbeidsutvalg, se under eventuelt.

Granåsen trenger solskjerming på sommeren. Vi ser på muligheten for å få opp et seil, slik det har
vært tidligere.

Vikarbehov - innspill på å se påmuligheten for å samarbeide med NAVmed tanke på å ha folk
inn i arbeidstrening og språkpraksis i barnehagene. Enheten er positiv til dette og har erfaring
med det fra tidligere.

Nestemøte er 4. juni 2024

https://docs.google.com/document/d/1v_iHjUNEkSznHGt8926s67x6ZQoBmLueTEY76Cm6rPQ/edit
https://docs.google.com/document/d/1v_iHjUNEkSznHGt8926s67x6ZQoBmLueTEY76Cm6rPQ/edit

